
Verslag Algemene Ledenvergadering van Seniorenvereniging Asten en Ommel d.d. 22-03-2023 
 
De vergadering wordt door een 120-tal leden bezocht, inclusief het volledige bestuur, behalve Guus 
Zeebregts. 
  
1) Opening door de voorzitter 
 
Voorzitter Theo Martens opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
Er is een hoge opkomst van onze leden en wordt als positief ervaren. 
Er wordt 1 minuut stilte gehouden voor de 58 leden die ons vorig jaar ontvallen zijn. 
Al onze vrijwilligers worden bedankt voor hun bijdrage aan al onze activiteiten. 
Theo maakt melding van het feit dat we sinds maart van dit jaar gebruik maken van ’t Kwartier als 
onze hoofdlocatie. 
 
2) Vaststellen van de definitieve agenda 
 
Er worden geen agendapunten toegevoegd. 
 
3) Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 23-3-2022 
 
Er zijn geen op - of aanmerkingen. Het verslag wordt, met dank aan Guus Zeebregts, goedgekeurd. 
 
4) Verslag van het verenigingsjaar 2022 
 
De meeste geplande activiteiten hebben in 2022 weer doorgang kunnen vinden, behalve in de maand 
januari. 
Er zijn 2 nieuwe bestuursleden aangetreden.  
 
We hadden op 31 december 2022 1368 leden en is een daling van 51 leden in 2022. Er zijn 56 nieuwe 
leden bijgekomen, maar we zijn 107 leden verloren, waarvan 58 wegens overlijden. 
 
We hebben in 2022 voor de eerste keer een lenteviering georganiseerd op 21 en 22 april. 
 
Er is gedurende okt-nov 2022 een ledenenquête gehouden en is door 97 mensen ingevuld. De 
resultaten ervan worden gebruikt bij o.a. het ontwikkelen van een woon-visie en het introduceren 
van nieuwe activiteiten. 
 
Er is een nieuwe kortingsregeling getroffen met een 4-tal Astense  en Heusdense winkeliers. 
 
Er is vanwege de matige kwaliteit van het drukwerk van de AGV besloten om over te stappen op een 
andere drukker voor de Luidklok en is Grafisch Service Buro Berkers geworden. 
 
5) Financieel jaarverslag 2022 van de penningmeester en het verslag van de kascontrole-commissie. 
Benoeming nieuw lid van de kascontrole-commissie. 
 
Connie van Bussel geeft een uitleg bij het verlies en winst over 2022 en er is over 2022 een winst 

gemaakt van €6.732,00, wat aan de spaartegoeden van de vereniging is toegevoegd. 
We hebben een normaal jaar gedraaid met alle bijbehorende normale uitgaven en ontvangsten. 
 
Peter Berkvens en Betsy Verhagen hebben de financiële stukken gecontroleerd en deze akkoord 
bevonden. Peter verzoekt de aanwezigen om de penningmeester decharge te verlenen en dit wordt 
gedaan.  



Peter treedt af als lid van de kascontrole-commissie en Loet van Beers meldt zich aan als nieuw lid 
van de kascontrole-commissie. 
 
Connie geeft uitleg over de begroting van 2023 en we verwachten in 2023 een verlies te gaan leiden 
van Eur 790 vanwege de hogere  kosten van o.a. de consumpties en catering van het nieuwe 
gemeenschapshuis.  
Tevens zal er huur moeten worden betaald (verwacht rond de €2200), welke zal worden betaald van 
de reserve huisvesting van €67500,-. 
 
6) Bestuursverkiezing 
 
Er zijn 3 aftredende bestuursleden : Guus Zeebregts, Arnold Spijker en Annette Swenker. Theo 
Martens bedankt Guus Zeebregts, die niet aanwezig is, voor bewezen diensten als secretaris. Theo 
bedankt ook Arnold en Annette voor bewezen diensten en krijgen beiden een bloemetje 
overhandigd. 
 
Theo stelt het nieuwe bestuurslid Lies van de Cruijs voor. Lies stelt zich kort voor aan de leden. 
De aanwezigen gaan bij acclimatisatie akkoord met de benoeming van Lies van de Cruijs als 
bestuurslid. 
 
7) Waar willen wij dit jaar aandacht aan besteden 
 
Henk van Kessel geeft een overzicht  van activiteiten welke we in 2023 hebben opgestart, dan wel 
nog willen / gaan opstarten of hebben stopgezet : 
• Er is een felicitatiebezoek voor 85, 90, 95 en 100-jarige leden geïntroduceerd en de eerste 

feedback is positief. 
• We zijn tevens gestart met een inloopuur, wat elke 1ste vrijdag van de maand wordt gehouden 

van 10:00-11:00 in ’t Kwartier. 
• Ook dit jaar wordt er weer een lenteviering georganiseerd. 
• We zullen dit jaar samenwerken met de gemeente bij het ontwikkelen van een woonvisie voor de 

gemeente Asten. 
• Er zullen dit jaar enkele informatiesessies worden georganiseerd, over o.a. WMO – WLZ, 

verkeersveiligheidscursussen en een Vitaliteitsdag. 
• De oude Midas kortingsdagen regeling is komen te vervallen en is vervangen door een regeling 

met kortingsbonnen welke 1 week geldig zijn en worden aangeboden door enkele van de Midas 
winkeliers. De nieuwe kortingsbonnen regeling wordt ook 2x per jaar gehouden. 

• De koersbal groep is toegetreden tot onze vereniging en ze koersballen nu in de Schop. 
• We zijn gestopt met het plaatsen van een vaandel bij een uitvaart. 
 
Agnes Verdonschot geeft aan dat er nog plaatsen vrij zijn voor de voorjaarsreis op 6 juni. 
 
8) Rondvraag 
 
Cor Verhagen stelt de vraag wat voor scootmobiel cursus er dit jaar wordt georganiseerd en Henk van 
Kessel geeft als antwoord : een die vergelijkbaar is met de cursus zoals in 2019 georganiseerd door 
Jan van Schijndel. 
 
9) Huldiging jubilarissen. 
 
8 Aanwezige jubilarissen (25 jaar lid) worden toegesproken en ontvangen bloemen en een oorkonde. 
Bij 10 jubilarissen worden deze thuis gebracht. 
 



10) Pauze 
 
11) Nieuwe statuten en reglement 
 
Er zijn voorafgaand aan de jaarvergadering geen vragen gesteld en is er door 2 leden inzage gevraagd 
in de nieuwe statuten en reglement. 
 
Henk van Kessel geeft uitleg over de nieuwe statuten en waarom we deze zijn gemaakt.  
De redenen voor de statuten aanpassingen, met details wat de aanpassingen inhouden  :  
a) De in 2019 doorgevoerde naamswijziging van KBO Asten/Ommel naar Seniorenvereniging Asten 

en Ommel is nooit “officieel’ gemaakt en kan alleen via een wijziging van de statuten en daarna 
vastlegging ervan bij de notaris en KvK. 

b) Jaarvergadering aanpassingen door corona en wanneer deze gehouden moet worden. 
In de oude statuten was dit uiterlijk einde april en is nu bij voorkeur vóór 1 mei, maar uiterlijk in 
de maand juni. De bijeenroeping kan naast schriftelijk eveneens door middel van een elektronisch 
communicatiemiddel, zoals per e-mail, plaatsvinden. Stemmen kunnen voorafgaand aan een 
Ledenvergadering via een elektronisch communicatiemiddel worden uitgebracht. 

c) Nieuwe wetgeving - WBTR (Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen) 
Een extra bepaling in de nieuwe statuten : ieder lid van het Afdelingsbestuur is tegenover de KBO-
Afdeling gehouden tot een behoorlijke vervulling van de hem opgedragen taak. Bij de vervulling 
van hun taak richten de bestuurders zich naar het belang van de KBO-Afdeling en haar 
organisatie. 

 
Een aanpassing in het reglement mbt het aanmelden en opzeggen van het lidmaatschap :  
• bij toetreding na 1 oktober is geen contributie meer verschuldigd voor het resterend deel van het 

jaar. 
• bij beëindiging van het lidmaatschap gedurende het boekjaar heeft geen restitutie van de 

contributie plaats, met uitzondering van overlijden van een lid voor 1 april van het boekjaar.  
 
Een extra aanvulling in het reglement mbt de samenstelling van het bestuur : we streven naar een 
minimum aantal van vijf bestuursleden. 
 
Loet van Beers stelt hierbij de vraag of dit streven niet “moet” zijn, en Henk/Theo geven aan dat door 
overmacht dit niet altijd haalbaar zal zijn. 
 
Er wordt een stemming gehouden onder de aanwezig leden middels handopsteken om de 
conceptstatuten goedgekeurd te krijgen en ruim 85% van de aanwezigen leden (meer dan 100 leden)  
keuren de nieuwe statuten (en reglement) goed door het opsteken van hun hand. 
 
De goedgekeurde statuten zullen de komende periode via een notaris in een notariële akte worden 
vastgelegd. 
 
12) Woon-visie gemeente Asten, met woon-zorg visie als een van de thema’s 
 
Theo Martens geeft aan waar de problemen zijn op het gebied van wonen :  

• Komende jaren steeds meer ouderen 
• Ouderen wonen in (te) grote huizen 
• Woningen niet meer geschikt bij beperkingen 
• Steeds moeilijker om zorg aan huis te krijgen 

 
Waarom woonvisie met aandacht voor woonzorg ? 

• In 2040 2x zoveel 75 plussers 



• Beleid overheid:  ‘zo lang mogelijk thuis blijven wonen’ 
• Huidige woningvoorraad ‘past niet’  
• Te weinig levensloopbestendige woningen 

 
Hoe/waar  willen ouderen wonen? 

• Nul-trede woning 
• Geschikt voor rolstoel 
• Vlak bij voorzieningen (winkels, gemeenschapshuis, huisarts, fysio……..) 
• In een cluster (hofje) met 24 uurs zorg op afroep 
• In een complex met een ‘huiskamer’ en zorg op maat 
• Mantelzorgwoonruimte bij kinderen in de tuin 

 
Wat moet de gemeente doen? 

• Substantieel deel nieuwbouw voor ouderen 
• Woningen (laten) bouwen in of nabij het centrum 
• Betaalbare huur of koop 
• Met beleggers en zorgaanbieders afspraken maken  

• Ruimhartig omgaan met mantelzorg-woningen/verbouwingen 
 
Koosje Hoendervangers maakt de opmerking dat er in Veghel in het centrum wordt gewerkt aan het 
realiseren van appartementen waar nu winkels zijn.  
Ook in Asten zullen er in het centrum – bijv. oud Rabobank gebouw en boven het oude Blokker pand 
– appartementen worden gebouwd. 
 
13) Voorstellen cliëntondersteuners Ad van Grootel en Koene Scheepstra 
 
Het voorstellen van Ad en Koene gebeurt door middel van een interview, wat wordt afgenomen door 
Arnold Spijker. 
Hieronder een verslag daarvan. 
 
a) Wat kunnen jullie als cliëntondersteuners (CO’s) voor onze leden  betekenen  

Koene : Ad is de 1ste man in Asten voor onze leden als CO.  
Ad : het 1ste aanspreekpunt voor alle leden is het Sociaal Team Asten van de gemeente. Als je niet 
tevreden bent met de geboden oplossing, kun je aankloppen bij Ad en Koene als 2de 
aanspreekpunt en om dit aan te kaarten bij het Sociaal Team Asten. 
 

b) Wat betekent / is WMO (Wet Maatschappelijke Ondersteuning) ? 
Koene : Als er problemen komen met de gezondheid komt WMO om de hoek.  
Als alles goed gaat is er niets aan de hand, maar als de situatie verslechtert en bijv. het huis niet 
meer goed wordt gepoetst zullen soms de kinderen kunnen helpen. Als er geen hulp via de 
kinderen of buren mogelijk is kan de WMO van pas komen om deze ondersteuning te bieden. 
Hierbij moet er contact worden gemaakt met het Sociaal Team in Asten en vindt er een WMO 
beoordeling plaats en wordt er bekeken of er WMO gebaseerde hulp kan worden geboden.  
 
Er zijn 2 soorten Client Ondersteuners : 
• Onafhankelijke CO’s (zoals bijv. Ad en Koene) 
• Professionele CO’s (zoals bijv. in de meeste gevallen ingeschakeld via Sociaal Team Asten) 
 
Er zijn soms meningsverschillen tussen de 2 soorten CO’s en het Sociaal Team Asten, over bijv :  
• Leefbaarheid huis : wat is er “schoon”. Dit is vastgelegd in een “poetseenheid”.  
• Bij een scootmobiel aanvraag : een met 3 of 4 wielen.  



In geval van een niet oplosbaar meningsverschil kan een jurist van KBO Brabant worden 
ingeschakeld door Ad of Koene. 
 

c) Hoe kunnen de mensen in contact treden met jullie ? Dit is ook een vraag die nogmaals via het 
publiek wordt gesteld. 
Koene : Via de informatie zoals die wordt getoond in de presentatie en  zoals die bijv.  vermeld 
staat in de Luidklok. Deze informatie is tevens op onze vereniging website en ook op de website 
van het Sociaal Team Asten te vinden. 
 
Ad van Grootel     Koene Scheepstra 
Tel. : 0493-693365     Tel. : 06-24300377 
advangrootel@hotmail.com   rodebaron@live.nl 

 
d) Zijn er nog andere problemen die jullie voorgelegd krijgen ? 

Koene : kan variëren van het aanvragen van een taxipas tot personen die zichzelf niet meer 
kunnen redden en veel thuishulp nodig hebben en dus een erg breed spectrum. 
 
Koene : Doet de oproep aan alle aanwezigen of er leden zijn die ook CO willen worden. Er komt 
geen reactie uit de zaal. 

 
e) Wat vinden jullie zelf de meerwaarde van een Cliënt Ondersteuner ? 

Koene : wij hebben veel kennis van de WMO en kunnen bijv. deelnemen aan een 
keukentafelgesprek als onafhankelijk adviseur. 
Ad : bevestigt dit en dat ze nuttig kunnen zijn bij een keukentafelgesprek. Ad geeft tevens aan dat 
er eventueel via een achterdeur een oplossing is te regelen als dit via het reguliere kanaal niet 
lukt.  
Koene : Iedereen is mantelzorger of wordt mantelzorger. Zelfredzaamheid is belangrijk en wordt 
steeds belangrijker. We gaan van een X-samenleving naar een wij-samenleving. 

 
f) Hoe lang doen jullie dit al? 

Ad :  Sinds 4 jaar en sinds Ad en Koene een CO opleiding hebben afgerond bij KBO Brabant. 
 
Koosje Hoendervangers maakt de opmerking dat er in 1995 ook al Cliënt Ondersteuners waren en dat 
er bijv. huishoudelijke hulp werd gegeven via de WMO. 
 
Cor Verhagen stelt de vraag of het verslag van het interview naar alle leden kan worden gestuurd. 
Henk van Kessel geeft aan dat dit gedaan zal worden. 
 
14) Sluiting 
 
Er zijn de nodige klachten over de geluidskwaliteit en dat veel mensen niet alles hebben kunnen 
volgen. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om ca. 16.15 uur de vergadering met dank aan alle 
aanwezigen voor hun komst en inbreng. 
 
 
Voor verslag: Henk van Kessel dd 7-5-2023. 
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